
L'alcalde de Llanars defensa la tala de Feit�s

Rosell rebat les cr�tiques fetes al projecte, que considera infundades

La muntanya de Feit炭s on s'han estan talant els pins

per obrir zones de pastura. Foto: EPA.

L'alcalde de Llanars, Amadeu Rosell, ha desmentit que la tala de

pins de Feit�s hagi provocat cap conf licte. ÒNing� ha presentat cap

den�ncia i ning� s'ha vingut a queixar a l'ajuntamentÓ, va af irmar ahir

de manera contundent a aquest diari, despr�s que la setmana

passada uns ve�ns fessin p�blica la seva queixa per la

Òdesforestaci� indiscriminadaÓ que s'ha realitzat en aquell ve�nat. La

tala Ðargumenta el consistoriÐ s'ha realitzat en uns terrenys

p�blics amb l'objectiu de recuperar pastures per al bestiar, en el

marc de l'inter�s del municipi per ajudar el sector ramader. Segons

els que es queixen, els treballs perjudiquen el s�l per l'acci� de

maquin�ria que arranca soques i arrels. ÒAix� no �s cer t Ðnega

l'alcaldeÐ, ja que s'han deixat les soques, ben arranades, preveient

que hi creixi l'herba al cim.Ó Rosell recalca que les feines estan sent vigilades per t�cnics del Consorci d'Espais

d'Inter�s Natural del Ripoll�s (CEINR). Els que protesten af irmen tamb� que s'ha ober t una pista forestal

d'amplada considerable perqu� hi puguin passar camions de gran tonatge. ÒAquesta pista ja hi era abansÓ,

replica l'alcalde.

La intervenci� ha consistit en la tala de pi negre. L'empresa que ho executa compensar� el consistori amb el

lliurament de biomassa, que no haur� sor tit de Feit�s perqu� Ðsegons RosellÐ aquesta no t� les caracter�stiques

adients per a les instalálacions de Llanars que faran servir aquest combustible.
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